

## Did you know?

1. Dairy farmers care about their animals. A healthy, comfortable cow produces more milk.
2. Dairy cows produce milk once they have a baby (a calf) and can give milk for approximately 10 months.
3. Cows produce more milk than a calf needs, and for a longer period so humans can profit from an excellent source of nutrition.
4. Like for all other mammals, males do not produce milk. They are called bulls.
5. The most common breed of dairy cows in Canada is the Holstein.
6. Holstein cows are black and white and each cow has a unique pattern.
7. A Holstein calf weighs 36-50 kg (80-110 lbs.) at birth – a mature Holstein cow weighs 590-680 kg (1300-1500 lbs.)!
8. Cows eat about 35 kg (77 lbs.) of food a day and drink a bathtub full of water!
9. A cow has 4 stomachs and 32 teeth.
10. Dairy cow love to lie down. They can spend 10-12 hours of their time lying down.

## Saviez-vous que?

1. Les producteurs laitiers prennent grand soin de leurs animaux. Une vache en santé et confortable produit davantage de lait.
2. Les vaches laitières produisent du lait une fois qu'elles ont un veau et elles peuvent donner du lait pour environ 10 mois.
3. Les vaches produisent plus de lait qu'il n'en faut pour combler les besoins de leur veau. Les humains peuvent ainsi profiter de cette excellente source de nutrition.
4. Comme pour tous les autres mammifères, les mâles ne produisent pas de lait. Ils sont appelés taureaux.
5. La race de vache laitière la plus commune au Canada est la Holstein.
6. Les vaches Holstein sont noires et blanches et chaque vache a un design de peau unique.
7. À la naissance, un veau de race Holstein pèse entre 36-50 kg (80-110 lb). À l'âge adulte, il peut atteindre un poids de 590-680 kg (1300-1500 lb.)!
8. Une vache mange environ 35 kg (77 lb) de nourriture par jour et boit l'équivalent d'un bain rempli d'eau!
9. Une vache a 4 estomacs et 32 dents.
10. Les vaches aiment bien se prélasser. En fait, une vache peut passer de 10 à 12 heures par jour étendue au sol.

